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Algemene vergadering van de IJsclub “Oranjewoud” op 16 dec 1959 in zaal 
“Tropenfauna”. 
 
Aanwezig zijn 9 leden en de bestuursleden R. Hoeksma, Y. de Jong, J. Sierdsma en 
A. de Vries. De voorzitter de heer L. Hepkema en de penningmeester de heer W. de 
Jong zijn wegens ziekte verhinderd deze vergadering bij te wonen. Het lid de heer 
Seinstra is met kennisgeving afwezig. 
1. 
Nadat de vergadering met een kort woord van welkom door de wnd. voorzitter is 
geopend en deze de zieke bestuursleden een algeheel spoedig herstel toewenst, 
wordt overgegaan tot behandeling van de agenda. 
2. 
De notulen der vorige vergadering worden door de secretaris voorgelezen en zonder 
op- of aanmerkingen goedgekeurd. 
3. 
Als ingekomen stukken komen ter tafel een uitnodiging voor de jaarvergadering van 
de Bond van IJsclubs, welke reeds op 21 nov. 1959 werd gehouden. Deze 
vergadering – die geen belangrijke punten op de agenda had staan – werd niet door 
een bestuurslid bezocht. 
Voorts is binnengekomen een schrijven betreffende het diploma voor 
Jeugdschaatsen. Gevraagd wordt hiervoor zo mogelijk een gedelegeerde op te 
geven. Hierover wordt nog even van gedachten gewisseld. De leden zijn van mening, 
dat dit een baantje zou zijn voor een gepensioneerde onderwijzer of iets dergelijks, 
daar de betreffende persoon uiteraard over veel vrije tijd moet beschikken.  
Voorts is van de Bond van IJsclubs ontvangen een schrijven betreffende verlaging 
van de tarieven voor verlichting van de baan. Dit komt neer op een belangrijke 
verlaging. 
4. 
Jaarverslag secretaris. 
Hierna wordt overgegaan tot het lezen van het jaarverslag. Ook dit wordt zonder op- 
of aanmerkingen goedgekeurd. 
5. 
Verslag financiële commissie. 
De kascommissie, bestaande uit de heren P. Boersma Sr. en Sleiffer, heeft de 
boeken en bescheiden gecontroleerd en bij monde van de heer Sleiffer wordt 
medegedeeld dat alles in orde is bevonden. 
De penningmeester wordt derhalve decharge verleend. 
De penningmeester en kascommissie wordt dank gebracht voor het verrichte werk. 
6. 
Jaarverslag penningmeester. 
Bij afwezigheid van de penningmeester worden de ontvangsten en uitgaven 
voorgelezen door de secretaris. 
Geen der leden heeft hierover een opmerking, zodat ook het jaarverslag v/d 
penningmeester wordt goedgekeurd. 
Na een korte pauze, waarbij aan de aanwezigen een kop koffie en een rokertje wordt 
aangeboden, wordt overgegaan tot punt 7 van de agenda. 
7. 
Bestuursverkiezing. 
Aftredend zijn de heren Hepkema – W. de Jong, die beiden herkiesbaar zijn en Y. de 
Jong, die zich in verband met huiselijke omstandigheden niet herkiesbaar wenst te 
stellen. 
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Na de gehouden stemming blijkt, dat de heer Hepkema 13 stemmen heeft gekregen, 
W. de Jong 13, Klaas Faber 8, E. Hoekstra 3 en Wink 2, zodat de heren Hepkema en 
W. de Jong weorden herkozen en als nieuw bestuurslid is gekozen de heer Klaas 
Faber. 
De wnd. voorzitter heet het nieuwe bestuurslid van harte welkom in het bestuur en 
hoopt dat de samenwerking prettig zal mogen zijn. 
De heer Y. de Jong wordt nog dank gebracht voor het vele door hem verrichte werk 
voor de IJsclub en de hoop wordt uitgesproken, dat de Jong bij een eventuele 
vorstperiode zo mogelijk nog zijn krachten aan de vereniging zal blijven geven, 
waaraan – de Jong kennende – niet wordt getwijfeld. 
8. 
Verkiezing lid kascommissie. 
In de plaats van de heer Sleiffer – die aftredend is – wordt benoemd de heer L. 
Kooistra, alhier. 
9. 
Benoeming baancommissie. 
De wnd. voorzitter brengt naar voren, dat de afgelopen winter de behoefte naar 
voren is gekomen een commissie te benoemen, die ervoor zorg draagt, dat de baan 
sneeuwvrij en rijklaar is. Voor de bestuursleden die op zo’n dag beschikbaar zijn, is 
het onmogelijk om naast het samenstellen van de lijsten voor de rijderij, ook nog te 
zorgen voor het rijklaar maken van de baan. De aanwezigen zijn het hiermede 
volkomen eens en zien het nut van een dergelijke commissie wel in. De moeilijkheid 
is echter met het geringe aantal aanwezigen enkele geschikte krachten te kiezen, die 
bij een winterperiode althans beschikbaar zijn. 
De heer Wink zegt toe zitting te willen nemen in de te vormen commissie. Voorts zal 
contact gezocht worden met enkele andere leden, die dan de commissie zullen 
vormen. Gedacht wordt aan de heren R. v/h Meer, Tjibbe de Jong en Bonne v/d Bos. 
10. 
Bespreking winterprogramma. 
Algemeen is men van oordeel, dat de afgelopen winter de rijderijen uitstekend zijn 
geslaagd en ook bij een a.s. winter weer dergelijke rijderijen dienen te worden 
gehouden, dus in hoofdzaak voor junioren en bv. dames die niets hebben gewonnen. 
Grote rijderijen voor mannen vrouwen lopen in de regel op een fiasco uit. Ook zal 
weer een ledenrijderij worden gehouden. De regeling van een en ander wordt 
overgelaten aan het bestuur. 
Voorts wordt door de heer Dokter naar voren gebracht, dat vooral een feestavond 
voor de leden wel weer zou worden geapprecieerd. 
Besloten wordt dan ook zo spoedig mogelijk weer een feestavond te houden. 
Getracht zal worden het Lyts Frysk Toaniel op 9 jan 1960 te laten komen met het 
oude stuk “De Heidepyk”. 
11. 
Rondvraag. 
Allereerst worden enkele opmerkingen gemaakt over het schoonhouden der baan. 
Indien de plantengroei weer zodanig zou worden als voorheen, zou getracht moeten 
worden hieraan iets te doen.  Bv. een aantal zwanen in de baan te laten. Eerst zal 
worden afgewacht hoe het zich laat aanzien. 
Op voorstel van de heer Dokter wordt voorts besloten de zieke bestuursleden De 
Jong en Hepkema een fruitmand te zenden namens de IJsclub. De heer Sleiffer stelt 
voor hierbij een kaartje te voegen met het volgende opschrift. “De IJsclub in 
vergadering bijeen wenst U bij dezen een algeheel spoedig herstel toe”. 
Aldus wordt besloten. 
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De heer Sleiffer merkt voorts nog op, dat de afgelopen winter is gebleken, dat de 
aanwezigheid van een goede starter dient te worden bevorderd. Daar ook de heer Kl. 
Faber – oud hardrijder – thans zitting heeft in het bestuur, denkt spreker dat dit een 
goede aanwinst zal zijn als starter. De heer Faber zegt zijn medewerking toe. 
Niets meer aan de orde zijnde, gaat de wnd. voorzitter tot sluiting van de vergadering 
over, na nog een woord van dank te hebben gebracht voor de opkomst. 
Mogelijk dat de inhoud dezer notulen niet geheel volledig is, doch dit is dan te wijten 
aan het feit, dat ondergetekende ter vergadering een 3 tal functies tegelijk diende te 
vervullen n.l. voorzitter, secretaris en penningmeester, hetgeen wel een beetje teveel 
van het goede is. 
 
 
  Oranjewoud, 17 oktober 1960 
   
  A. de Vries, secretaris 
 
 


